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ZAB.0012.2.3.2021 
Protokół nr 21/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 
z dnia 28 czerwca 2021 roku 

  

1) Otwarcie obrad  
 

Pan Włodzimierz Bogdan Karczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
w dniu 28 czerwca 2021 r. o godzinie 1200 otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodniczący powitał radnych oraz Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu, Pana 
Sławomira Paździerskiego – Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, Pana Krystiana Łuczak – Naczelnika Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych, Pana Artura Płoszaja – Wydział Realizacji projektów i Funduszy 
Zewnętrznych. 
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 

2) Stwierdzenie quorum   
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 6 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 7 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
  

3) Przyjęcie porządku obrad   
  
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z materiałami na posiedzenie komisji radni 
otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 20/21 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 7 maja 

2021 r. 
5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno 

– finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2020 r.  

6) Informacja Zarządu Powiatu w zakresie wydatkowania środków na zadania 
inwestycyjne i remontowe w 2020 roku z uwzględnieniem Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.    

7) Analiza kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych z 2020 r. 
8) Analiza budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021 rok w dziale oświata i wychowanie 

z uwzględnieniem subwencji oświatowej.  
9) Sprawy różne. 
10) Zamknięcie obrad Komisji. 

W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali uzupełniony porządek obrad w brzmieniu: 

Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  
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3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 20/21 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 7 maja 

2021 r. 
5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno 

– finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2020 r.  

6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 

7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 

8) Informacja Zarządu Powiatu w zakresie wydatkowania środków na zadania 
inwestycyjne i remontowe w 2020 roku z uwzględnieniem Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.    

9) Analiza kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych z 2020 r. 
10) Analiza budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021 rok w dziale oświata i wychowanie 

z uwzględnieniem subwencji oświatowej.  
11) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 
w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej 
wysokość.  

12) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego. 

13) Sprawy różne. 
14) Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad, który 
otrzymali w dniu posiedzenia? Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał 
radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za – 6 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.   
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 

4) Przyjęcie protokołu nr 20/21 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 
21 maja  2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 21 maja 2021 r.?  Wobec 
braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 20/21 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 21/20 z dnia 21 maja 
2021  roku i przeprowadził procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
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Przeciw - 0   
Wstrzymało się - 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 20/21 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 21 maja 2021  
roku  

5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r.  

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy maja uwagi do przedłożonego materiału? 
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu 
uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r. i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2020 r.  
 
Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r. stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
O godzinie 1211 na obrady komisji przybył radny Pan Zygmunt Wierzowiecki. Na sali obrad 
było 6 radnych.  
 
6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 

 
Przewodniczący Komisji poprosił dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku o przedstawienie projektu uchwały. 
Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku poinformował, że proponuje się oddać w dzierżawę lokal 
w trybie bezprzetargowym. Jest to podyktowane budową nowego obiektu – Powiatowego 
Centrum Zdrowia. Nie wiadomo kiedy nastąpi budowa i oddanie nowego obiektu do użytku 
oraz kiedy trzeba będzie dokonać rozbiórki obecnych obiektów.  Trudno określić było 
konkretny termin przeprowadzki do nowego obiektu. Apteka poniosła koszty związane 
z modernizacją i remontem pomieszczeń.  Zawarcie umowy a następnie jej rozwiązanie 
mogłoby skutkować dodatkowymi kosztami dla  Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
Radny Wojciech Zawidzki zapytał, dlaczego jest to forma bezprzetargowa? 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku poinformował, że w uwagi na brak możliwości określenia terminu umowy 
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w związku z budową nowego obiektu i koniecznością wyburzenia obiektu, w którym 
aktualnie funkcjonuje apteka. W przypadku zaś apteki na ul. Łady – kiedy obiekt zostanie 
sprzedany.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej 
w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie 
bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 

 
Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku poinformował, że proponuje się oddać w dzierżawę lokal 
w trybie bezprzetargowym. Jest to spowodowane sprzedażą budynku. Nie wiadomo, kiedy 
nastąpi sprzedaż, bo jest to uzależnione od budowy nowego obiektu. Apteka poniosła koszty 
związane z modernizacją i remontem pomieszczeń. Zawarcie umowy a następnie jej 
rozwiązanie mogłoby skutkować dodatkowymi kosztami dla  Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w 
budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
przy ul. Łady 10. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie 
bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10 stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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8) Informacja Zarządu Powiatu w zakresie wydatkowania środków na zadania 

inwestycyjne i remontowe w 2020 roku z uwzględnieniem Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.    

 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest 
przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu w zakresie wydatkowania środków na zadania 
inwestycyjne i remontowe w 2020 roku z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.    
 
Informacja Zarządu Powiatu w zakresie wydatkowania środków na zadania inwestycyjne 
i remontowe w 2020 roku z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.     
 
9) Analiza kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych z 2020 r. 
 
Przewodniczący Komisji  poprosił Pana Krystiana Łuczaka – Naczelnika Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych o przedstawienie informacji. 
Pan Krystian Łuczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  
poinformował, że informacja została przygotowana w oparciu o dane dotyczące subwencji 
oświatowej i działania podejmowane przez Wydział Edukacji i Spraw Społecznych oraz we 
współpracy z Centrum Usług Wspólnych Powiatu Włocławskiego, które przekazało dane 
dotyczące zrealizowanych w 2020 r. wydatków. W tabeli nr 1 są pokazane wydatki bieżące 
związane z realizacją zadań oświatowych i zadań pozaszkolnych powiatowych. Są pokazane 
szkoły: ZS w Kowalu, ZS w Izbicy Kuj., ZS w Lubrańcu, ZS w Lubrańcu – Marysinie, 
PCKZiU w Lubieńcu, Poradnia Psychlogiczno – Pedagogiczna w Lubrańcu i w Lubieniu Kuj.   
Wydatki bieżące wyniosły 13 278 491,43 zł. Subwencja na rok 2020 wyniosła 9 933 199,00 
zł,  a zatem niedobór środków został sfinansowany z dochodów powiatu i wyniósł 
3 345 291,43 zł.  
W pkt 2 – pokazane są koszty kształcenia ucznia. Do celów poglądowych dokonano podziału 
kosztów z uwzględnieniem uśrednionej liczby uczniów w danej szkole. Jeżeli chodzi o szkoły 
niepubliczne, to  wysokość subwencji otrzymanej na działalność tych szkół wyniosła 
1 614 706 zł. Powiat udzielił dotacji dla Towarzystwa Kultury, Edukacji i Promocji Gminy 
Choceń na uczniów 3 szkół (Społecznego Liceum Ogólnokształcącego w Choceniu, 
Społecznego zasadniczego Liceum Ogólnokształcącego w Choceniu, Społecznej Branżowej 
szkoły I stopnia w Choceniu) oraz dla Liceum Ogólnokształcącego w Modzerowie, które jest 
prowadzone przez Stowarzyszenie Przyjaciół szkól Katolickich na łączną kwotę 1 759 434,28 
zł. Ze środków powiatu zostało zaangażowane 144 728,28 zł.  
Jeżeli chodzi o licea – rozdział 80120, to są wyszczególnione dotacje podmiotowe. Plan 
wynosi 752 847,99 zł, wykonanie 747 318,05 zł, wykonanie 99,27% planu.  
Rozdział 80117 – Społeczna Branżowa szkoła I stopnia. Pokazana jest dotacja podmiotowa 
z budżetu dla niepublicznej jednostki systemu oświaty.   
Rozdział 80152 – specjalna organizacja nauki. Dotacja z budżetu wyniosła 333 568,02 zł. 
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W Tabeli nr 3 pokazana jest informacja o wysokości wykorzystanej dotacji celowej w roku 
2020 przez szkoły niepubliczne o uprawnieniach szkół publicznych zarejestrowane przez 
Starostę Włocławskiego. W celu przedstawienia kompletnych danych dotyczących kosztów 
poniesionych na szkoły w 2020 r. w dz. 801 oświata i wychowanie oraz dz. 854 – edukacyjna 
opieka wychowawcza, należy również uwzględnić wydatki pokryte z budżetu powiatu 
w innych rozdziałach, w tym na komisje egzaminacyjne, dofinansowanie form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, pozostałą działalność, w tym pomoc zdrowotną da nauczycieli  , jak 
również dofinansowanie teoretycznego dokształcenia zawodowego młodocianych 
pracowników oraz badania dzieci z terenu Powiatu Włocławskiego z Poradni Psychologiczno 
– Pedagogicznej we Włocławku.     
Radny Wojciech Zawidzki zapytał, jaki jest przelicznik na 1 ucznia?  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że takie dane są 
zawarte w kolejnej informacji.  
Przewodniczący Komisji w związku z brakiem głosów w dyskusji zapytał radnych, kto jest 
za przyjęciem informacji w sprawie kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie 
danych z 2020 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację – analiza kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych 
z 2020 r. 

Informacja – analiza kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych z 2020 r. 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

10) Analiza budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021 rok w dziale oświata 
i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Pana Krystiana Łuczaka – Naczelnika Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych o przedstawienie informacji. 
Pan Krystian Łuczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  
poinformował, że zestawienie zawarte w informacji prezentuje relacje pomiędzy 
planowanymi wydatkami bieżącymi w poszczególnych a otrzymywaną przez powiat 
oświatową częścią  subwencji  ogólnej. Pokazane są szkoły i poradnie psychologiczno – 
pedagogiczne. Łącznie z pozostałymi zadania (porozumień, dotacji, komisji 
egzaminacyjnych, dokształcenia zawodowego czy pozostałej działalności) koszt wynosi 
16 552 653 zł. Subwencja na rok 2021 wynosi 12 400 829 zł. Niedobór wynosi 4 151 824 zł. 
Jeżeli chodzi o szczegółową analizę subwencji dla szkół są pokazane jednostki. Pokazana jest 
subwencja na rok 2021 i miesięcznie na ucznia.  Opracowanie jest wykonane na podstawie 
danych, które są w systemie informacji oświatowej. W punkcie 3 pokazany jest rozdział 
80152 – zadania  wymagające stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dzieci 
i młodzieży. Są wyszczególnione szkoły prowadzone przez powiat włocławski i razem koszt 
wynosi 268 659,63 zł, szkoły niepubliczne – Społeczne Liceum Ogólnokształcące 
w Choceniu – 19 095,91 zł, Liceum Ogólnokształcące w Modzerowie – 421 426,93 zł.  Są też 
uwzględnieni absolwenci i wysokość subwencji wynosi 64 004,31 zł. Pokazane jest też 
nauczanie indywidualne w 4 jednostkach. Subwencja wynosi 24 166,22 zł. W punkcie 6 
pokazane są pozostałe wydatki bieżące, tj. Komisje egzaminacyjne – rozdział 80145. 
Wynagrodzenia bezosobowe – 1200 zł, zakup materiałów, wyposażenia i żywności – 180 zł 
(razem 1380 zł). Pozostała działalność – rozdział 80195 – na wydatki osobowe niezaliczane 
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do wynagrodzeń, w tym wydatki na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zaplanowano 18 000 zł. 
Na wynagrodzenia wraz ze składkami na ubezpieczenia społeczne ZUS i FP z tytułu nagród 
starosty z okazji Dnia Edukacji Narodowej i dodatków mieszkaniowych zaplanowano 75 882 
zł. Łącznie zaplanowano w budżecie kwotę 93 882 zł. Wydatki osobowe niezaliczane do 
wynagrodzeń, w tym wydatki na pomoc zdrowotną dla nauczycieli – 18 000 zł,   
wynagrodzenia wraz ze składkami na ubezpieczenia społeczne ZUS i FP z tytułu nagród 
starosty z okazji Dnia Edukacji Narodowej, dodatków motywacyjnych – 75 882 zł. Wydatki 
z tytułu udzielanych przez powiat dotacji: na realizację porozumienia z dnia 18.01.2021 r. 
w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych 
pracowników – uczniów z klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia zawodowego 
i Ustawicznego we Włocławku w budżecie zaplanowano środki finansowe w wysokości 
100 000 zł; na realizację porozumienia z dnia 14.01.2021 r. w sprawie wydawania orzeczeń o 
potrzebie kształcenia specjalnego oraz orzeczeń o potrzebie indywidualnego nauczania dzieci 
i młodzieży niewidomych i słabowidzących, dzieci i młodzieży niesłyszących 
i słabosłyszących z terenu powiatu włocławskiego zaplanowano w budżecie powiatu środki w 
wysokości 30 000 zł.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem analizy budżetu Powiatu 
Włocławskiego na 2021 rok w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem subwencji 
oświatowej i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację - analiza budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021 rok w dziale oświata 
i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej.  

 
Informacja - Analiza budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021 rok w dziale oświata 
i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.  
 
11) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Pana Krystiana Łuczaka – Naczelnika Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych o przedstawienie informacji. 
Pan Krystian Łuczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  
poinformował, że zmiana dotyczy punktu 9 załącznika do uchwały nr XXVII/230/21 Rady 
Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 r. w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość. Punkt 9 zostaje zmieniony poprzez wpisanie zakresu prac: 
"Prace konserwatorsko-restauratorskie przy zabytkach z kościoła parafialnego pw. Świętej 
Trójcy w Dąbiu Kujawskim- etap 2021 wraz z konserwacją obrazów św. Franciszka, św. 
Jerzego oraz św. Stanisława Kostki". 
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W treści wniosku zakres prac obejmował prace konserwatorsko-restauratorskie przy 
zabytkach z kościoła Parafialnego pw. Świętej Trójcy w Dąbiu Kujawskim- Etap 
2021 (rzeźby grupy ukrzyżowania na belce tęczowej) oraz wnioskowana kwota dotacji 
wynosiła 30 000 zł. Zgodnie z zasadami wniosek wówczas uzyskał pozytywną opinię Zarządu 
Powiatu we Włocławku. Wysokość dotacji nie ulega zmianie i wynosi 30 000 zł.  
Przewodniczący Komisji w związku z brakiem głosów w dyskusji, zapytał radnych, kto jest 
za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji  stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania w 
roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość.  
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.   
 
12) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego. 
  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu 
o przedstawienie projektu uchwały.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że zgodnie z art. 234 ustawy 
o finansach publicznych organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego w sprawie 
trybu prac nad projektem uchwały budżetowej określa głównie w szczegółowości:  
1) wymaganą szczegółowość projektu budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 
2) terminy obowiązujące w toku prac nad projektem uchwały budżetowej jednostki 
samorządu terytorialnego; 
3) wymogi dotyczące uzasadnienia i materiały informacyjne, które zarząd przedłoży organowi 
stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego wraz z projektem uchwały budżetowej. 
W związku z tym przepisem uchwała podejmowana na tej podstawie ma regulować typ prac 
nad projektem uchwały budżetowej. Prace nad projektem uchwały budżetowej rozpoczynają 
się od momentu sporządzenia tej uchwały przez właściwy organ – zarząd powiatu. Wskazany 
przepis stanowi wyraźnie podział kompetencji obu organów jednostki samorządu 
terytorialnego na zasadzie wyłączności kompetencji każdego z nich w procesie tworzenia 
budżetu. Konsekwencją tego jest tego jest podział procedury tworzenia budżetu na fazę 
opracowania projektu uchwały budżetowej przez organ wykonawczy oraz na fazę 
rozpatrzenia projektu tej uchwały przez organ stanowiący (radę powiatu).  
W porównaniu do dotychczas obowiązujących regulacji wynikających z uchwały 
Nr XXXIII/372/10 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 czerwca 2010 r. w sprawie trybu 
prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego wprowadzono istotną 
zmianę polegającą na rezygnacji z procedury przygotowania projektu uchwały budżetowej aż 
do jej przedłożenia Radzie Powiatu we Włocławku. Z przepisu art. 234 ustawy o finansach 
publicznych wynika, iż uchwała podejmowana na tej podstawie ma regulować tryb prac nad 
projektem uchwały budżetowej. Prace nad projektem uchwały budżetowej rozpoczynają się 
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od momentu sporządzenia projektu tej uchwały przez właściwy organ jednostki samorządu 
terytorialnego. Dotychczas był załącznik – kalendarium. Były rozpisane w szczegółowości  
polecenia i terminy dla naczelników wydziałów i kierowników jednostek. Jest to 
w kompetencji zarządu powiatu, który co roku przyjmuje uchwałę w sprawie założeń do 
projektu budżetu, przyjęcia wzorów formularzy do opracowania budżetu oraz WPF. Jeżeli 
chodzi o prace komisji, to te zmiany będą uwzględnione w planach pracy komisji. W planach 
określi się wnioski do projektu budżetu a potem w konsekwencji następna dyspozycja komisji 
o budżecie. Skarbnik wniosła o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji w związku  z  brakiem głosów w dyskusji, zapytał radnych, kto jest 
za pozytywnym zaopiniowaniem projekt uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji  stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Powiatu Włocławskiego. 
 
Projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu 
Włocławskiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
13) Sprawy różne. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad radni chcieliby 
zabrać głos? Radni nie przedstawili wniosków.  
 
14) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 28 czerwca 
2021 r. o godzinie  1245 zamknął obrady komisji. 
  

 

Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów 

 
Włodzimierz Bogdan Karczmarek 

 

   Sekretarz Komisji  
Budżetu i Finansów  
 
Mariusz Bladoszewski  
 

 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała:  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …….. 


